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Abstract (en)
The invention relates to a hydrostatic machine, especially an axial piston machine, having a casing whose interior accommodates a driving
mechanism and comprises a leaked-oil chamber which receives leaked oil and is connected to the tank via a leaked-oil connection. In order to
avoid splash losses of the hydrostatic machine, a pumping appliance (34; 50, 51; 50, 56) for stripping leaked oil from the leaked-oil chamber (29) is
disposed between the leaked-oil connection (30) and the tank (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine hydrostatische Maschine, insbesondere Axialkolbenmaschine, mit einem Gehäuse, dessen Innenraum ein Triebwerk
aufnimmt und einen leckölaufnehmenden Leckölraum umfasst, der über einen Leckölanschluß mit dem Tank verbunden ist. Zur Vermeidung von
Planschverlusten der hydrostatischen Maschine ist eine Pumpeinrichtung (34; 50, 51; 50, 56) zum Absaugen von Lecköl aus dem Leckölraum (29)
zwischen Leckölanschluß (30) und Tank (9) angeordnet. <IMAGE>
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